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Ärende 2 Rödstu Hage – Beslut om inriktning  
 
Botkyrka kommun har gång på gång överskridit sin budget. Varför ska vi tro att budgeten håller den 
här gången? Mycket tyder på att detta är ett i raden av projekt som blir dyrare än vad som var 
beräknat.  
 
Dessutom är det olyckligt att den nya friidrottsanläggningen vid Rödstu Hage inte kommer uppnå 
den standard som krävs vid tävlingar. Vi menar att det finns bättre alternativ som tyvärr inte har 
utretts.   
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